

Cmim Declaration of Conformity Déclaration Cmim de Conformité

Nr /N°: 992-9311

Products identification / Identification Produits

Type of products : Computer Room Air Conditioner
Type de produits : Climatiseur de Salle d'informatique

Models / Modèles : InRow DX condenser
References Références : ACCD75232-C



InRow DX condenser

We, the undersigned SCHNEIDER-ELECTRIC INDUSTRIE SAS, declare that the above products, subject to installation according to the rules of the art, maintenance and use in accordance with their intended purpose, in accordance with the regulations, standards force in Morocco and the instructions of the manufacturer, comply with the requirements of the orders of the Minister of Industry, Trade, Investment and the Digital Economy No. 2574-14 and 2573-14 of 29 Ramadan 1436 (July 16, 2015):

Nous, soussignés SCHNEIDER ELECTRIC INDUSTRIES SAS, déclarons que les produits ci-dessus, sous réserve d'installation suivant les règles de l'art, de maintenance et d'utilisation conformément à leur destination, conformément à la réglementation, aux normes en vigueur au sein du Maroc et aux instructions du constructeur, sont conformes aux exigences des arrêtés du ministre de l'industrie, du commerce, de l'investissement et de l'économie numérique n° 2574-14 et 2573-14 du 29 ramadan 1436 (16 juillet 2015) :

- 2573-14 Relative to electrical equipment intended to be used within certain voltage limits
- 2574-14 Relating to the electromagnetic compatibility of equipment
- 2573-14 Relatif au matériel électrique destiné à être employé dans certaines limites de tension
- 2574-14 Relatif à la compatibilité électromagnétique des équipements.

This statement, made under the sole responsibility of the manufacturer, will cease to be valid if any modifications are made to the equipment without our approval.

Cette déclaration, établie sous la seule responsabilité du fabricant, cessera d'être valide si des modifications venaient à être faites sur l'équipement sans notre approbation.

Based on the following standards/ Basé sur les normes suivantes :

- EN 60335-1
- EN 60335-2-40

The Cmim marking on the product(s) and/or its(their) packaging signifies that Schneider Electric holds the reference technical file(s) available to the Moroccan authorities.

Le marquage Cmim sur le(les) produits et/ou son(leur) emballage signifie que Schneider Electric tient à la disposition des autorités Marocaines le(s) dossier(s) technique(s) de référence.

The declaration of conformity is only issued under the responsibility of the manufacturer.

La déclaration de conformité est seulement publiée(émise) sous la responsabilité du constructeur.

Cmim marking application year /Année d'apposition du marquage **2019**
Cmim :

Qianli Fu
Director R&D
Date : 2019-7-31

Date d'émission :

Schneider Electric SAS

Postal address / Adresse postale :
35 Rue Joseph Monier,
Rueil-Malmaison, France
<http://www.APC.com>
<http://www.schneider-electric.com>

Cmim declaration of conformity - ITD-ACCD75232-C

Legal information / Mentions légales

Schneider Electric IT Logistics Europe Limited
City East Business Park, Ballybrit
Galway, Ireland